
Referat møte 7 - 29.01.23 
Tilstede: Erle, Maria, Jonas, Jens, Omar, Aksel, Ida 
 
Ikke tilstede: Karina 
 

1     Oppgaver fra forrige møte 
 

Oppgave Hvem? Utført? 

Sjekke hvem som kan opprette dokumenter i disk Axel 
Underveis 

Kontakt mentorer angående å promotere linjeforeningen Erle 
Underveis 

Sjekke med Mikkel angående kalender på nettsiden Axel 
Ja 

Referat fra forrige møte godkjent og publisert Karina Ja 

Legge til info om tillitsvalgt på nettsiden Axel Underveis 

Publisere bildene fra julebordet Axel Ja 
 
 
2     Ris/ros 
“Det er ikke kaffe i kaffeboksen slik at kaffe kan lages av andre frivillige når kontorvakter ikke 
møter opp.” 
Beklager dette! Vi skal bli flinkere til fylle på boksen i fremtiden. 
 
“Ikke kontorvakt 26.januar 10-12” 
Vi beklager dette på det sterkeste! Hun som skulle ha kontorvakt var bortreist og de som 
skulle ta over ble brått syk. 
 

3     Prioriterte saker 
3.1   Gratisbilletter på Volvox&Alkymisten arrangementer 
Styret fikk besøk av Nukleomedia fotograf og diskuterte gratisbillett til fotograf. Det ble 
kommet fram til en konklusjon som innebærte at fotograf ikke fikk gratisbillett.  
 
3.2 Komitèopptak 
Det vil komme et nytt komitèopptak som starter 6. Februar. 
 



 
4     Komiteer (oppdatering) 
Leder:  

• Skal kalle inn til midtveis-medarbeidersamtaler neste uke 
 
Kasserer 

• Er i dialog med frifond 
• Faktura for buss til Åre betalt, dialog med Nabla angående buss 
• Begynt å se på SiT søknad 
• Ser etter kasserer kandidater 

 
Nestleder 

• Gjennomført Åre. Stort sett vellykket utenom noen problemer underveis.  
• Startet på et erfaringsskriv for Åre for neste nestleder. 
• Møte med undergruppeleiarar neste veke. 
• Röda Ulv-arbeid med Vegard 

 

Sekretær 
• Kiosken blir fylt på i løpet av neste uke 
• Henting av pant blir bestilt på mandag 

 

Faddersjef 
• Fullført opplegg og bonding i Åre  

 
Arrkom 

• Krabbe: 
o Salget går dårlig 
o blesting foregår. har blesta i floristikk og faunistikk, og statistisk modellering 

for bioloi/bioteknologi 
• Vinter OL: 

o Arrkom medlem tar over ansvar for arrangeringen 
o Online vil ikke samarbeide med Vinter OL lenger da de har dårlig oppmøte, 

men blir gjerne med på et annet arrangement. 
• Kanonballturnering: 

o Spanskymisten prøver å arrangere en kanonballturnering i slutten av Februar 
 
Bedkom 

• Gjennomført Avfall Norge bedpres, gode tilbakemeldinger  
• Nova Sea flyttes til april 
• Oslo kommune kommer kanskje 7. Februar 
• Alumnikveld skjer dagen før Krabbe 

 
Nukleomedia 

• Krabbeplakatene kom i en størrelse større enn vi bestite 
 
Kontorkom 

• Begynner opp med strikkekvelder tirsdag, annenhver tirsdag, fra og med tirsdag 
• Starter med Bake-Off i sen feb. tidlig mar., muligens i samarbeid med jubkom i 

jubuka 
 



 
5     Undergrupper (oppdatering) 
Bumblebeats 
 
InVitro 
 
Revyen 
 
Shanglelauget 
 
SkeiV&A 
 
Spanskymisten 
    
Trollkom 
 
V&A Allsidighet 
 
V&A Klatring 
 
V&AIL 
 
Vokalium 
 
6     Andre saker 
6.1   En Psykt vanlig uke 
Det ble diskutert hva som kan gjøres under en psykt vanlig uke. 
 
6.2   Conseil til Krabbe 
Det ble kåret conseil. 
 
6.3   Forslag om å flytte Krabbe fra studenterhytta 
Det ble foreslått å flytte Krabbe fra studenterhytta og til en annen hytte som også har 
badstu. Det var enighet i hovedstyret at dette var en god ide da dette vil redusere 
billettprisene. 
 
6.4   NV fakultetet spons 
Om det skal søkes spons fra NV fakultetet er det frist 5. Februar! 
 
6.5   Forslag om erfaringsoverføring skriv angående økonomiske goder 
Styret ble enige om at det er smart å ha med informasjon om økonomiske goder til 
bidragsytere så det vil bli supplert til de erfaringsoverføring skrivene som mangler 
det. 
 
6.6   Forslag om å redusere antall plasser på arrangementene i linjeforeningen 
Det er andre tider i linjeforeningen og vi sliter med å selge ut arrangementene våre 
så det ble diskutert om det nå skal reduseres antall plasser på ulike arrangementer. 
 
 
 
 



7     Oppgaver til neste møte 
 
Oppgave Hvem? Utført? 

Kommite take over på instagram Aksel 
 

Sjekke hvem som kan opprette dokumenter i disk Axel 
 

Kontakt mentorer angående å promotere linjeforeningen Erle  

Legge til info om tillitsvalgt på nettsiden Axel  

Referat fra forrige møte godkjent og publisert Erle og Karina  

 


